
 

 

  

 

П Р О Т О К О Л   № 10 

от  извънредно заседание на  

Постоянната Комисия по финанси и бюджет 

проведено на 16 май 2024 г. 

 

Днес, 16 май 2024 г., /четвъртък/ от 9.30 ч., зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ 33 се 
проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което се излъчва и 
във Facebook страницата на СОС 

Извънредното заседание беше открито в 9.30 часа и ръководено от г-н Димитър 
Вучев - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, добър ден. 

Откривам заседанието  на Постоянната комисия по финанси и бюджет, което е 
съвместно с ПК по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и 
проекти по отношение на доп. т. 1 от дневния ред - Доклад вх. № СОА24-ВК66-4208/14.05.24 г. 
относно отпускане на средства от бюджета на Столична община за изплащане на работни 
заплати на служителите от Екипите за организация и управление на Проект BG16RFOP001-
1.001-0008-C05 „Развитие на културната инфраструктура в Столична община с вносител: 
Иван Василев – зам.-кмет на СО. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 
финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието участват  
присъствено следните общински съветници: 

1. Димитър Вучев – председател; 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател; 

3. Бойко Димитров; 

4. Емилия Ангелова; 

5. Благовеста Кенарова; 

6. Росица Николова; 

7. Драгомир Иванов; 

8. Ваня Тагарева; 

9. Екатерина Йорданова; 

10.  Войслав Тодоров; 

11.  Красимир Гълъбов; 

12. Севделина Петрова; 

13. Карлос Контрера. 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват следните общински 
съветници: Иван Таков – зам. председател, Прошко Прошков, Андрей Зографски и Вили Лилков. 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 
Колеги, имаме кворум и започваме с обсъждането на дневния ред. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги, предлагам да гласуваме дневен ред, който е с 
промяна да започнем с точката, която е съвместна между двете комисии. 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 
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Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

3. Бойко Димитров За 

4. Емилия Ангелова За 

5.  Благовеста Кенарова За 

6. Росица Николова За 

7. Драгомир Иванов За 

8. Ваня Тагарева За 

9. Екатерина Йорданова За 

10. Войслав Тодоров За 

11. Красимир Гълъбов За 

12. Севделина Петрова За 

13. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 13 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 
Въз основа на гласуването комисия реши: 
Приема дневния ред на заседанието на комисията. 
Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Колеги,  започваме със съвместното дискутиране на 

точката и както беше отбелязано това е доп. точка 1 от дневния ред. 

По доп. т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-4208/14.05.24 г. относно 
отпускане на средства от бюджета на Столична община за изплащане на работни заплати 
на служителите от Екипите за организация и управление на Проект BG16RFOP001-1.001-
0008-C05 „Развитие на културната инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в 
обновяване на Театър „София“ район „Оборище“, Проект BG16RFOP001-1.001-0007-C05 
„Изграждане, основен ремонт/реконструкция на 2 училища на територията на Столична 
община“ и по Административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 
№ BG16RFOP001-1.001-0002-С07, проект „Изграждане, възстановяване и обновяване на 
централна градска част в гр. София“, изпълнявани от Столична община по Оперативна 
програма „Региони в растеж“ 2014-2020 г., с вносител: Иван Василев – зам.-кмет на СО. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно отпускане на средства от бюджета на 
Столична община за изплащане на работни заплати на служителите от Екипите за 
организация и управление на Проект BG16RFOP001-1.001-0008-C05 „Развитие на културната 
инфраструктура в Столична община чрез инвестиции в обновяване на Театър „София“ район 
„Оборище“, Проект BG16RFOP001-1.001-0007-C05 „Изграждане, основен 
ремонт/реконструкция на 2 училища на територията на Столична община“ и по 
Административен договор за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ № 
BG16RFOP001-1.001-0002-С07, проект „Изграждане, възстановяване и обновяване на 
централна градска част в гр. София“, изпълнявани от Столична община по Оперативна 
програма „Региони в растеж“ 2014-2020 г. 

Комисията по финанси е водеща по доклада. 
Колеги, заповядайте за дискутиране на точката. 
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Господин Василев, заповядайте. 
ИВАН ВАСИЛЕВ – зам.-кмет на СО: Благодаря Ви. 
Уважаеми госпожо и господин председатели на комисиите, дами и господа 

общински съветници, само да Ви сумализирам сумите, които ще бъдат подкрепени и ще 
отидат към служителите за възнаграждение. На „Театър София“ – 37 897,19 лева, 
изграждането на двете училища – 28 089,61 лева и за подобряване на централната градска 
част – 109 640,24 лева или общо 175 627,04 лева, като допълнение правя за решението, 
понеже не е посочен източникът на финансиране, предлагам това да бъде от резерва на 
кмета, като източник на финансиране да отидат за възнагражденията на служителите, 
които са работили по тези три проекта. 

Благодаря. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Василев. 
Господин Контрера, заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА – общински съветник: Благодаря, господин председател. 
На първия въпрос беше отговорено от заместник-кмета откъде ще се 

финансира, предполагам че при актуализацията на бюджета на шестмесечие ще се отрази 
корекцията и в актуализацията. 

ИВАН ВАСИЛЕВ  - зам.-кмет на СО: „Театър София“, две училища и подобряване на 
централна градска част от публично пространство в централна градска част. Проектът за 
„Патриарх Евтимий“ както и Вие много добре знаете е повече от пет години разглеждан в 
различни комисии. Това е друг проект, който е подкрепен през 2020 година. Въпросът беше в 
решението да се запише, че като източник на финансиране е резерва на кмета, за всичките 
три точки, защото в момента не е посочено доколкото знам. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Има ли други коментари? Не виждам. Преминаваме към 
гласуване, с направените корекции. 

Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното 
становище на ПК по международно сътрудничество и туризъм, европейски програми и 
проекти, която  предлага изменение, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща,  подкрепя доклада с приложения проект за решение, като 
присъединявайки се към становището на ПК по международно сътрудничество и туризъм, 
европейски програми и проекти, предлага следното изменение: 

В точки  I,  II и   III от проекта за решение, след текста: „Дава съгласие от бюджета на 
Столична община за 2024 г., да се добави следния текст: „ ,Резерв за непредвидени и 
неотложни разходи…..“    

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 
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14. Красимир Гълъбов За 

15. Севделина Петрова За 

16. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 16 

                                 За 16 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 1 от дневния ред. 
По т. 1 от дневния ред:  Доклад вх. № СОА24-ВК66-4156/13.05.24 г. относно 

приемане на Годишен бюджет и план-график за 2024 г. за дейността на Столична програма 
„Социални иновации“, с вносител Васил Терзиев – кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Доклад,  относно приемане на Годишен бюджет и план-
график за 2024 г. за дейността на Столична програма „Социални иновации“, имаме 
положително становище от ПК по здравеопазване. 

Госпожо Бачева, заповядайте. 
НАДЕЖДА БАЧЕВА – зам.-кмет на СО: Благодаря, господин председател. 
Столичната програма „Социални иновации“, предполага участие на 

неправителствени организации с иновативни идеи в социалната сфера, като тази година 
предлагаме да се допуснат до 20 проекта с бюджет до 10 хиляди лева, като общият бюджет 
на програмата е 210 хиляди лева, 10 хиляди лева са предвидени за управление на програмата, 
включително и за наемане на външни експерти, които да оценяват проектните предложения. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Благодаря, госпожо Бачева. 
Има ли коментари и въпроси? Не виждам. 
Преминаваме към гласуване. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“?   

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителното 
становище на ПК по здравеопазване и социална политика, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща,  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

  6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Прошко Прошков За 

12. Екатерина Йорданова За 

13. Войслав Тодоров За 

14. Красимир Гълъбов За 

15. Севделина Петрова За 

16. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 
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 Общо гласували:   

  в т.ч.: 16 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се 1 

Приема се точката. 
Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 
По т. 2 от дневния ред:  Доклад вх. №СОА24-ВК66-4162/13.05.24 г. относно 

утвърждаване на финансиране за проекти, разгледани и оценени от Експертни комисии по 
програма „Календар на културните събития на Столична община“ за 2024 г., с вносител Яна 
Генова – зам.-кмет на Столична община. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад,  относно утвърждаване на финансиране за 
проекти, разгледани и оценени от Експертни комисии по програма „Календар на културните 
събития на Столична община“ за 2024 г. 

Госпожо Генова, заповядайте. 
ЯНА ГЕНОВА – зам.-кмет на СО: Благодаря, става дума за раздел Стратегически 

значими събития от календара на културните събития на Столична община. В този раздел 
получихме 83 предложения на организатори на събития. На първия етап бяха разгледани 19 
от тях, процедурата е следната: Експертна комисия съставена от експерти от дирекция 
„Култура“ и от външни експерти, разглежда проектните предложения, оценява ги според 
една сложна система от критерии и дава точки по всеки критерий, включително и социален 
такъв има. Получиха положителна оценка над 80 точки – 18 проекта на този първи етап на 
обща стойност 280 852 лева, току що беше утвърдено това решение от Комисията по 
култура и средствата са предвидени в бюджета на дирекция „Култура“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧВ: Господин Контрера, заповядайте. 
КАРЛОС КОНТРЕРА: Благодаря Ви, колеги, тъй като сме в Комисия по финанси, 

задавам генералния въпрос до кога ще гледаме подобни доклади на парче, защото преди 
приемането на бюджета още беше декларирано, че цялостната програма с културния 
календар е готова, ако не ме лъже паметта. 

Сега ние като общински съветници трябва да се произнасяме „ад хок“, по различни 
части от културния календар без да сме наясно за разпределението на средствата, които 
трябва да се отделят в цялост. Доколкото разбрах от Комисията по образование в момента 
става за двеста и няколко хиляди лева бюджет, който трябва да бъде утвърден мисля, че за 
около 20 събития, 18 събития, благодаря Ви, да не се окаже така, че на следващата, на по-
следващата, на лятната, на есенната сесия отново ще гледаме подобни доклади. 
Категорично отказвам да участвам в тази работа на парче, защото това не е подходът, 
който трябва да бъде прилаган и между другото тази политика е безпрецедентна, защото 
дори и в годините когато бяхме в кризата и когато органите на местната власт трудно 
работеха физически дори, се приемаше общ календар, имаше яснота кои събития и 
мероприятия ще се финансират, сега в момента при действащ бюджет, без да има никакви 
фактически или правни проблеми да бъде приет общия календар, ние сме принудени да гледаме 
доклади на парче, след което заместник-кмета на финансите следващата година ще дойде с 
един отчет за бюджета и Ви уверявам, че там средствата, които са по първоначалния 
бюджет ще бъдат различни от уточнения бюджет, тоест това което е изхарчено. 

Това е абсолютно грешна политика, която се води, абсолютно грешна политика 
от финансова гледна точка, не говоря за съдържанието на проекта. Ако администрацията не 
може да каже какво предвижда и прогнозно колко ще струва това означава, че Вие имате 
огромен проблем с планирането, така не се управлява град. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря Ви, господин Контрера. 
Заповядайте, госпожо Генова. 
ЯНА ГЕНОВА – зам.-кмет на СО: По отношение на културния календар общата 

финансова рамка е утвърдена още с утвърждаването на бюджета. 
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В календара има пет различни раздела. По отношение на този специално раздел 
„Стратегически значими“, решенията се забавиха, защото Столичния общински съвет за 
първи път в историята на този календар взе решение състава на експертните комисии да 
бъде утвърждаван от Комисията по култура и образование, това забави цялата работа по 
разглеждане на постъпилите проектни предложения. Разбира се, финансовото планиране на 
целия календар е изключително важно за нас в администрацията и за нашите партньори, 
които реализират тези събития, които ги програмират, които канят международни и 
български изпълнители, които си планират програмата една, две години напред, хора на 
изкуството така, че – да, разбира се финансовото планиране е важно за нас, беше забавено 
и заради това забавяне на оценките на проектите. На следващото заседание на тази 
комисия, на Столичния общински съвет ще представим цялостната рамка за останалите 
раздели на календара.  

КАРЛОС КОНТРЕРА: Хубаво е, че в средата на годината ще гласуваме културния 
календар, половината година е минала, да кажем, че това са особености на новото време, не 
приемам аргументът, че проблемът е в частично нов механизъм свързан с това, че 
Комисията по образование следва да одобри някои експерти защото нищо не пречеше  на 
заместник-кмета по културата и на цялата дирекция, Вие да внесете един доклад още преди 
приемането на бюджета, просто този доклад не е бил готов и Вие не сте имали готовност, 
това е моето тълкувание на ситуацията, тъй като обикновено с разглеждането и 
започването на бюджетната процедура и доклада за културния календар влизаше за 
разглеждане в комисиите, точно с идеята да има добро планиране и корелация между това, 
което трябва да се осигури като финансиране за тези външни проекти и стойността, 
която се залага в бюджета. В момента ние ще продължим по думите Ви да кърпим 
положението. Убеден съм, че и догодина ще бъде така, ако продължите с този подход. 
Надявам се, да ме опровергаете с действия, а не с думи. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Благодаря, господин Контрера. 
Предлагам да преминем към гласуване, ако няма други изказвания по този доклад. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“?  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

1.  Комисията  подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател 
Въздържал 

се 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Красимир Гълъбов За 

14. Севделина Петрова За 

15. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   
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  в т.ч.: 15 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

 
Забележка: не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се точката. 
В момента отсъстват двама човека, заседаваме петнадесет човека. 
Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 
По т. 3 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА24-ВК08-5878/18.04.2024 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, за отдаване под наем 
на обект, представляващ част от имот - публична общинска собственост, за 
осъществяване на ученическо хранене – ученически бюфет в общинско училище на 
територията на Столична община /СО/ - район „Средец“, находящ се в сградата на 12 СУ „Цар 
Иван Асен II”, с идентификатор 68134.108.196.1, ул. „Цар Иван Асен II” № 72, кв. 17-а, парцел I, м. 
„Трета извънградска част”, АПОС № 939/ 23.11.2012 г., с вносител: Трайчо Трайков – кмет на 
район „Средец“. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ: Доклад, относно откриване на процедура за провеждане на 
публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обект, представляващ част от имот 
- публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо хранене – ученически 
бюфет в общинско училище на територията на Столична община /СО/ - район „Средец“, 
находящ се в сградата на 12 СУ „Цар Иван Асен II”, с идентификатор 68134.108.196.1, ул. „Цар 
Иван Асен II” № 72, кв. 17-а, парцел I, м. „Трета извънградска част”, АПОС № 939/ 23.11.2012г. 

Имаме нов проект за решене, като тук  водеща комисия е Комисията по икономика, 
която вече прие доклада заедно с новия проект за решение. 

Господин Трайков, имате ли нещо  да допълните към доклада? 
ТРАЙЧО ТРАЙКОВ – кмет на район „Средец“: Не. 
ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Колеги, имате ли коментари и въпроси? Няма. 
Преминаваме към гласуване и се присъединяваме към становището на водещата 

комисия. 
Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  
Въз основа на състоялите се разисквания по доклада се взе следното решение: 

            1.Комисията подкрепя доклада, като се присъединява към становището на водещата 
ПК по икономика, собственост и дигитална трансформация. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател 
Въздържал 

се 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 

5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Красимир Гълъбов За 
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14. Севделина Петрова За 

15. Карлос Контрера 
Въздържал 

се 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 13 

                                Против - 

                               Въздържали се 2 

Забележка: не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Приема се точката. 
Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 
По т. 4 от дневния ред:  Разни. 

Писмо вх. № СОА24-ВК66-3584/1/15.05.24 г. относно внесено коригирано 
Приложение А, във връзка с доклад вх. № СОА24-ВК66-3584/23.04.24 г. относно получаване на 
разрешение от Столичен общински съвет в изпълнение на договор № РД-56-611/15.06.2011 г. 
със Столична община за подновяване на банкова гаранция от „Топлофикация София“ ЕАД в 
полза на Столична община във връзка с изпълнение на СМР по възстановяване на пътни 
настилки след строително-монтажни дейности, с вносители: Грети Стефанова и Димитър 
Данаилов – общински съветници. 

ПРЕДС. ДИМИТЪР ВУЧЕВ:  Писмо, относно внесено коригирано Приложение А, във 
връзка с доклад вх. № СОА24-ВК66-3584/23.04.24 г. относно получаване на разрешение от 
Столичен общински съвет в изпълнение на договор № РД-56-611/15.06.2011 г. със Столична 
община за подновяване на банкова гаранция от „Топлофикация София“ ЕАД в полза на Столична 
община във връзка с изпълнение на СМР по възстановяване на пътни настилки след 
строително-монтажни дейности. 

Колеги, имаме един казус, който е следният. На миналото заседание приехме един 
доклад относно банковата гаранция за „Топлофикация“, който беше приет единодушно, 
стандартен сравнително доклад и всяка година се приема, но имаме следния казус. Имаме 
допълнително писмо от вносителите, тъй като има изменение на Приложение А, което 
изменение буквално е една техническа грешка, става дума за Договор за издаване на банкова 
гаранция, а горе в номера в предишния договор е пишело BG 12 и сега отново е останало BG 12, 
а трябва да бъде BG 13. 

Това може да породи обаче проблеми и съответно ние трябва да направим ново 
гласуване по доклада и да го приемем с новото приложение.  

Предлагам да преминем към гласуване, тъй като миналия път нямаше дебати по 
точката и предполагам, че и този път няма да има, това е просто техническо изменение, 
което ще приемем сега. 

Има ли „против“? Няма. 
Има ли „въздържали се“? Няма.  

Въз основа на състоялите се разисквания по доклада, придружен с положителните 
становища на ПК по инженерна инфраструктура и енергийно планиране и ПК по икономика, 
собственост и дигитална трансформация, се взе следното решение: 

        1.Комисията, като водеща,  подкрепя доклада с приложения проект за решение и 
коригирано Приложение А  към т. 2 от проекта за решение, внесено с писмо вх. № СОА24-
ВК66-3584/1/15.05.24 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Димитър Вучев – председател За 

2.  Иван Таков – зам.-председател За 

3. Пламен Данаилов – зам.-председател За 

4. Бойко Димитров За 
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5. Емилия Ангелова За 

6. Андрей Зографски За 

7.  Благовеста Кенарова За 

8. Росица Николова За 

9. Драгомир Иванов За 

10. Ваня Тагарева За 

11. Екатерина Йорданова За 

12. Войслав Тодоров За 

13. Красимир Гълъбов За 

14. Севделина Петрова За 

15. Карлос Контрера За 

 Общо гласували:   

  в т.ч.: 15 

                                 За 15 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

Забележка: не присъства в залата г-н Прошко Прошков 
Благодаря ви за участието.  
Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 9.50 часа. 
Протоколът е изготвен на  20.05.2024 г. 

 Изготвил: Емилия Даскалова 

 
/Главен експерт/ 

/п/ 
 

Председател на 
 постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
       ДИМИТЪР ВУЧЕВ 
                        /п/ 

        
       20.05.2024 г. 

 
 

Зам. председател на 
Постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 
             ИВАН ТАКОВ 
                          /п/ 

                  20.05.2024 г. 
                         
 
 
 

Зам. председател на  
постоянната  комисия по ФИНАНСИ 

И БЮДЖЕТ 

     ПЛАМЕН  ДАНАИЛОВ 
                       /п/ 
 

                            20.05.2024 г. 


